

## مقدمة تعبير عن كرة القدم بالانجليزي

Sport is one of the best activities that must be maintained constantly. It should not only be a type of luxury, but rather it should be included in the individual's daily routine and lifestyle, because it has many benefits, including providing the body with energy and the mind with activity and vitality. There is a saying that says, "The mind "A healthy body means a healthy body." One of the most important and famous types of sports is football, as it is the global sport that brings together people of all walks of life around the world, where various individuals of all colors, ages, and races gather to watch or participate in it. It brings together two teams playing with each other, and its goal is to throw the ball into the opponent's goal and score a goal.

**الترجمة:** تُعد الرياضة من أفضل الأنشطة التي يجب المداومة عليها باستمرار، فهي لا يجب أن تكون نوعًا من أنواع الرفاهية فحسب، بل ينبغي وجودها ضمن الروتين اليومي وأسلوب الحياة الخاص بالفرد، لأنَّ لها فوائد عديدة ومنها مدّ الجسم بالطاقة والعقل بالنشاط والحيوية، فهناك مقولة تقول "العقل السليم فالجسم السليم"، ومن أهم وأشهر أنواع الرياضة كرة القدم، فهي الرياضة العالمية التي تجمع أبناء العالم بكل أطيافه، حيث يجتمع لمشاهدتها أو المشاركة فيها مختلف الأفراد من كافة الألوان والأعمار والأجناس؛ فهي تجمع ما بين فريقين اثنين يلعبان مع بعضهما البعض، وتكون الغاية منها رمي الكرة في مرمى الخصم وإحراز هدف.

## تعبير عن كرة القدم بالانجليزي

Football is one of the most famous team sports in the world, and it is my favorite sport. I love it because it brings me and my friends joy and happiness. It is also good for health, as it helps us grow and strengthens our bones. In order to start playing my best sport, I need to wear my football shirt. And my sports shoes, and there are some rules that must be followed, for example, you cannot push and hit other players, and the first team's uniform must be different from the other team's uniform in terms of colors, and the presence of a referee in order to manage the game, and also the presence of a rectangular court and on A goal set with specific measurements, a flag for a corner kick, as well as passing, shooting, blocking and dribbling are some examples of football skills.

**الترجمة:** تعتبر كرة القدم من أشهر الرياضات الجماعية في العالم، وهي الرياضة المفضلة لي، فأنا أحبها لأنها تجلب لي ولأصدقائي الفرح والسعادة، كما أنها مفيدة للصحة فهي تساعدنا على النمو وتقوي عظامنا، ومن أجل البدء في لعب أفضل رياضة لي أحتاج إلى ارتداء قميصي الخاص بكرة القدم وحذائي الرياضي، كما أنَّ هناك بعض القواعد التي يجب اتباعها على سبيل المثال، لا يمكنك الدفع وضرب لاعبين آخرين، ويجب أن يكون لباس الفريق الأول مختلفًا عن زي الفريق الآخر من ناحية الألوان، ووجود الحكم من أجل إدارة اللعبة، وأيضًا وجود ملعب مستطيل الشكل وعلى جانبيه مرمى موضوع بقياسات محددة، وراية من أجل الضربة الركنية، بالإضافة إلى التمرير والتسديد والصد والمراوغة هي بعض الأمثلة على مهارات كرة القدم.

## خاتمة تعبير عن كرة القدم بالانجليزي

Football is not a game and the end of the game, but rather a popular game that brings together different cultures and civilizations and makes them one hand. It is the game of the era through which players in one team prove the importance of cooperation, cohesion and continuous communication in order to win and obtain the title. It also provides them with a clearer vision of things. More correctly, it makes them overcome the negatives of life and think positively. It is worth noting that recent scientific studies have emphasized the importance of practicing football, because of the important role it plays in maintaining the general health of both the mind and body for individuals young and old, as well as societies.

**الترجمة:** إنَّ كُرَّةَ القَدَمِ ليست بمثابة لعبة وانتهى الأمر، بل هي لعبة شعبية تجمع الثقافات والحضارات المختلفة وتجعلهم يدًا واحدة، فهي لعبة العصر التي يُثبت اللاعبون في الفريق الواحد من خلالها أهمية التعاون والتماسك والتواصل المستمر من أجل الفوز ونيل اللقب، كما تقدم لهم رؤية للأمور بصورة أوضح وأصح، فهي تجعلهم يتغلبون على سلبيات الحياة والتفكير بصورة إيجابية، ويجدر بالإشارة إلى أنَّ الدراسات العلمية الحديثة أكدت على أهمية ممارسة رياضة كرة القدم، وذلك لما تلعبه من دور هام في الحفاظ على الصحة العامة لكلاً من العقل والجسم وذلك للأفراد صغار وكبار، وكذلك المجتمعات.

## تعبير عن كرة القدم بالإنجليزي قصير

تعتبر كرة القدم بأنها من أشهر أنواع الرياضة التي تحظى بشعبية كبيرة حول العالم، وهي من أفضل النشاطات المهمة التي يقوم بها الإنسان، وتحتوي على العديد من الفوائد الصحية والنفسية والاجتماعية، ومن خلال السطور القادمة سوف ندرج تعبيرًا عن كرة القدم بالإنجليزي قصير:

Football is considered one of the popular and international sports and games that children and adults love. It is one of the ancient games that we opened our eyes to. It was in the time of our fathers and grandfathers and still is in our present time. It is the distinctive sport that was able to attract our attention and bring us together with different religions, ages and colors in front of... Screens to watch, to know which two teams will have the share of a landslide victory and then win the World Cup.

Football is considered a team sport that takes place between two teams, each consisting of 11 players. The ball is passed between them until a goal is scored against the opponent. This game ends either with a tie between the two teams or with one of them winning over the other due to the number of goals scored by the team. It is worth noting that This sport includes a set of laws and rules regarding dress and place and must be adhered to in order to capture the general meaning of football and its proper functioning.

Playing football is one of the important activities that every individual should maintain, as it has a positive impact on his physical and psychological health. It also contributes to renewing a person's spirit and gives him the opportunity to start over. It also helps a person

maintain his happiness and makes him get to know many people. Through it, he realizes the importance of team spirit and cooperation with others in order to win the match, so it is the only routine that should not be dispensed with, regardless of the circumstances.

### ترجمة تعبير عن كرة القدم بالإنجليزي قصير

وفيما يأتي سيتم إدراج ترجمة تعبير عن كرة القدم بالانجليزي قصير إلى اللغة العربية:

تعتبر رياضة كرة القدم بأنها من الرياضات والألعاب الشعبية والعالمية التي يحبها الصغار الكبار، وهي من الألعاب القديمة التي فتحنا أعيننا عليها، فقد كانت على زمن أبائنا وأجدادنا وما زالت حتى زمننا الحالي، تلك الرياضة المميزة التي استطاعت أن تشد انتباهنا وتجمعنا بمختلف الأديان والأعمار والألوان أمام الشاشات لمشاهدتها، لمعرفة أيّ الفريقين سيكون له النصيب بفوزٍ ساحق يحملون من بعده كأس العالم.

تعتبر كرة القدم بأنها رياضة جماعية تقوم بين فريقي كل منهما مكون من 11 لاعباً، يتم تمرير الكرة فيما بينهما حتى إحراز هدف في مرمى الخصم، وتنتهي هذه اللعبة إما بتعادل الفريقين أو بفوز أحدهم على الآخر بسبب عدد الأهداف المسجلة من قبل الفريق، ويجدر بالذكر أنّ هذه الرياضة تشتمل على مجموعة من القوانين والقواعد الخاصة باللباس والمكان وينبغي الالتزام بها من أجل الإحاطة بالمعنى العام لكرة القدم وسيرها بشكل صحيح.

إنّ لعب كرة القدم من الأنشطة المهمة والتي ينبغي على كل فرد المحافظة عليها، حيث لها تأثيراً إيجابياً على صحته الجسدية والنفسية، وأيضاً تساهم بتجديد روح الإنسان وتمنحه فرصة البدء من جديد، كما تساعد الإنسان في الحفاظ على سعادته، وتجعله يتعرف على العديد من الأشخاص، ويدرك من خلالها أهمية روح الفريق والتعاون مع الآخرين من أجل الفوز بالمباراة، لذلك فهي الروتين الوحيد الذي لا يجب الاستغناء عنه مهما كانت الظروف.